
        

  

Til medlemmene av Gauldal Rotary 

 

Referat fra medlemsmøte og styremøte 12.09.22 på Kr 

 

I styremøtet deltok Arnfinn, Per Olav S, Per R, Olav K, Ragnar W og Jarle J  

Årets kalender: 

a) Historiene er levert til Ragnar sammen med bildematerialet og annonser. Det betyr at 
kalenderen er klar for trykking 22.d.m. som er i tråd med framdriftsplanen. 

b) Alle annonsene er i boks og bekreftet. Alle forespurte bekrefter at de blir med videre. 

c) Primære salgsområder er: 

1. Ragnar: Soknestunet og Prestteigen 

2. Randi R: Frøseth 

3. Harald R: Rognes pluss div. 

4. Per O S: Sokndal, Fagerli-sida pluss S-laget 

5. Frank R: Søbygda 

6. Arnfinn S: Strinde m.m. 

7. Magne: Singsås, Coopen div 

8. Jarle: Budal 

9. Per R: Soknesmoen 

10. Korpset: Østsida av Sokndal og Støren sentrum 

Alle tenker gjennom om det skal gjøres endringer, tilføyelser på salgsområdene. 

 

Distriktskonferansen i Surnadal: 

Arnfinn og Olav deltar 

 



Samarbeid med Lions: 

Lions inviteres til å være tilstede på foredraget med Foros den 10. Oktober. 

Arnfinn tar kontakt med Lions for å avtale at de kan delta. 

 

Medlemsmøte: 

I medlemsmøtet deltok 11 medlemmer pluss Knut Inge Solem 

a) Leder åpnet møtet og ønsket Knut Inge Solem, dagens foredragsholder, spesielt 
velkommen. Knut Inge er leder for Kulturhuset på Støren. 

b) 3-minutter ved Arnfinn Aa. Han snakket om frivillighetsarbeidet og frivillighetens år.  Vi 
har 101.000 lag og foreninger i Norge som hvert år utfører 142.000 årsverk på frivillig 
basis, noe som genererer en verdiskaping på 78.000.000.000 kr. Bare i vår kommune har 
vi 241 foreninger. 78% av Norges befolkning over 15 år er medlem i minst 1 forening, 
mens minst 50% er medlem i 2 eller flere foreninger. Frivillighetssentralen har opprettet 
et nettsted som heter Foreningsportalen. Her er alle lag og foreninger i kommunen vist 
med info. 

c) Foredraget med Knut Inge Solem: 

Han fortalte at kulturhusets kinosal har 50 seter og kultursalen 430 pluss. De har kinovisning 
hver dag unntatt lørdag og de har seniorkino, babykino og strikkekino på tirsdager kl 13.00. 

Kinoen har hvert år et besøkstall på 4600 og kultursalen 3800. Dette er omtrent på linje med 
sammenlignbare kommuner. 

Ved at huset kontinuerlig justeres og oppdateres har det blitt ett av de aller beste i 
Trøndelag. Nå er basseng og idrettshall administrativt lagt under kulturhuset. Det foregår 
derfor aktiviteter i hele huset både på dagtid og kveldstid.  

Sammen med Frivillighetssentralen og Støren sportsklubb arrangeres hvert år «Camp 
Støren», et arrangement som tiltrekker seg mange deltagere. 

På nettstedet «hvaskjerimidtregauldalkommune.no» kan alle legge inn sine egne 
arrangementer. 

Knut Inge ser på Kulturhuset som et aktivum for kommunens innbyggere og ønsker at hele 
huset skal være i bruk til alle tider. 

 

 

 

 



Neste møte:   

Neste medlemsmøte er på Kroa 26.09.22 kl 18.00 

Neste styremøte er på Kroa 26.09.22 kl 17.00 
 

Med vennlig hilsen 

             

 Jarle Jøsok 

Sekretær 


